
“Təhsil krediti haqqında” qanun layihəsi payızda müzakirə edilə bilər
26.07.13 14:08

    
“Azərbaycanda qiyabi təhsil alan elə şəxslər var ki, əyani oxuyanlardan da savadlıdır”

Bunu Qubada səfərdə olan millət vəkili Vahid Əhmədov jurnalistlərə açıqlamasında deyib. O,
ölkədə qiyabi təhsilin ləğv olunmasını düzgün hesab etməyib. Millət vəkili hətta axşam təhsilinin
də bərpa olunması qənaətində olduğunu vurğulayıb.   

Tələbələrə təhsil kreditinin verilməsi ilə bağlı qanunun qəbulunun vacib olduğunu da qeyd edən
millət vəkili layihənin Milli Məclisin payız sesiyasında müzakirəyə çıxarılmasına çalışacağını
qeyd edib. 
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